



## Protokoll styrelsemöte S18 2013–09–17

<b>Närvaro:</b>	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Alexander Theofanous	Studierådsordförande
	Martin Gunnarsson	Programmästare, fr.o.m. §8
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare, fr.o.m. §8
	Alexander Magnusson	Sexmästare
	Per Ahlbom	Skattmästare
	Adam Wigren	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §4
	Josefin Karlsson	Ordförande D-Chip
	Linuxius $\pi$ $P\epsilon$ Z	

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12:11.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Josefin Karlsson
  - Linuxius  $\pi$   $P\epsilon$  Z
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §10.1 Entledigande av funktionärer
  - §11.1 Mer tack till funktionärer
  - §11.2 Sektionstackfesten
- Adam Wigren kom in i lokalen.
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S16 2013 && S17 2013.
- §6 Information från kåren  $\pi$   $P\epsilon$  Z påminde att det är fullmäktigemöte i övermorgon.
- §7 Beslutsuppföljning **Policydokument**
- Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S20.

### Trumset

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S19.



## Inköp av medicinväska

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S20. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S20 2013
Sofia S.	Mästerimärken	S06 2012	S20 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S19 2013
Martin G.	Trumset	S06 2013	S19 2013
Fredrik Å.	Inköp av medicinväska	S11 2013	S20 2013
Fredrik Å.	Darttavla	S17 2013	S21 2013

- §8 Utskottsrapporter  $\pi$  Pe Z undrade vad för terror som hade diskuterats med husstyrelsen.

Philip berättade om incidenter som skett under denna nollning och berättade att i värsta fall kommer terror behöva avskaffas eller konceptet med det ses över.

Martin Gunnarsson och Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.

- §9 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.

Philip yrkade på att styrelsen tar hela kostnaden för sektionstackfesten och låter staben spendera sina slantar på sätt de anser lämpligt (förslagsvis på att subventionera nollornas biljetter till gasquen).

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.

- §10 Val av funktionärer Inga funktionärer valdes in.

- §10.1 Entledigande av funktionärer **Propagandamästeriet**  
DWWW-ansvarig Jacob Gradén (d01jg)

- §11 10 kr till Rosa Marschen Philip återupptog diskussionen från tidigare möte om vi vill ge 10 SEK per anmäld person till Rosa Marschens projektgrupp eller till Bröstcancerfonden.

Martin tyckte att vi borde ge projektgruppen en klumpsumma på 2000 SEK då det är dumt att sitta och gissa vad vi kommer ge dem i slutändan.

Adam ansåg att det är bättre ur marknadsföringsynpunkt om man säger att sektionen skänker 10 SEK per anmäld. Då blir det en liten extra sporre för folk.

Josefin svarade att det nog är för sent för det då det bara är några veckor kvar till marschen.



Per frågade om projektgruppen behöver pengar i dagsläget.

Alexander T. svarade att pengar läggs när pengar finnes. Så i dagsläget har de inget de kan sätta en prislapp på men om de skulle få pengar skulle det gå till marknadsföring.

Philip yrkade på att sektionen donerar 2000 SEK till projektgruppen för Rosa Marschen.

Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.

#### §11.1 Mer tack till funktionärer

Per tyckte det vore en kul idé om D-sektionen började ge rabatt på saker, till exempel kaffe, till sina funktionärer och undrade vad mötet tyckte om idén.

Martin tyckte det lät som en bra idé och funderade på ett samarbete med LED-café.

Carl svarade att det har diskuterats tidigare och det är en möjlighet. Han påpekade att det går att göra sådant i iDét också, exempelvis att en nachotallrik kostar 15 SEK för funktionärer och 25 SEK för övriga.

$\pi$   $\in$   $\epsilon$   $Z$  inflikade att vi vill ha ner folk i iDét och att saker som gratis kaffe lika gärna går att ha där.

Carl påpekade problematiken som var med funktionärsbesticken - att man behöver veta vilka som är funktionärer och inte.

$\pi$   $\in$   $\epsilon$   $Z$  svarade att allt finns på hemsidan och att de enda som är tveksamma fall är phaddrarna.

Martin ansåg att phaddrar skulle kunna få funktionärsstatus under nollningen.

Per inflikade att detta bör tas upp på ett sektionsmöte.

Josefin tyckte att man borde ge funktionärer förmåner när de jobbar.

Alexander T. svarade att då sådant varier mycket beroende på mästeri så sköter mästerierna det själva.

$\pi$   $\in$   $\epsilon$   $Z$  tipsade om att kolla på vad tackmästeriet på kåren gör och har gjort då de sysslar med sådant.

Philip bad alla närvarande att komma med förslag till nästa sty-



relsemöte. Så tar styrelsen sedan fram ett par förslag så sektionen har alternativ att välja mellan på sektionens mötet.

- §11.2 Sektionstackfesten Philip informerade att Lopphet är bokad på det datum styrelsen tidigare hade satt. Vidare berättade han att vi inte vill vara i gasque då det kostar mycket och att man då måste ha deras vakter.
- Martin föreslog att styrelsen har det på Hemvärnsgården då det är hyggligt stort och ligger nära Lopphet.
- $\pi$  P  $\epsilon$  Z inflikade att man skulle kunna ha utomhusfest eller bussfest. Vidare tipsade han om att ta kontakt med Malmö Nation då de ibland hyr partybussar.
- Philip bad Martin att kolla upp om vi kan vara på Hemvärnsgården den 7e december samt att kolla om Lopphet är ledigt den 23e november.
- §12 Södra innergården Philip berättade att husstyrelsen ville ha in förslag på vad man skulle kunna göra med den södra innergården.
- $\pi$  P  $\epsilon$  Z föreslog en swimmingpool alternativt en zenträdgård.
- Per ansåg att man där skulle kunna ha en inhängnad glasbyggnad som man kan ha fest i på vintern.
- Josefin inflikade att det på dagtid skulle kunna vara ett studierum.
- Fredrik ansåg att de bör ha en jättebastu där. Och en swimmingpool.
- Martin påpekade att glasbyggnaden skulle kunna vara gjord av exempelvis plexiglas och ha relativt dåliga möbler i sig så att huset slipper oroa sig för att studenter har sönder saker i Fikafika. Vidare föreslog han att de skulle kunna ha en hoppborg där.
- §13 Övrigt Inget diskuterades.
- §14 Meddelanden Inget meddelades.
- §15 OFM Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 13:01.



Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm  
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson  
Ordförande



## Ordförande

Har agerat dommare för draggning och inspektion, varit på husstyrelsemöte där bland annat terror i E-huset har diskuterats

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson  
Sektionsordförande

## SRD

SRD har i veckan hållit pluggfik vilket gick mycket bättre än föregående pluggfik eftersom vi upprätthöll konceptet studiemiljömycket klarare samtidigt som fler lappar/info om SRD sattes upp.

Vi har tagit del av information om inställning av kurser samt informerat studenter om detta. Jag och Vice ordförande har dessutom informerat nollor på föreläsning om pluggfik samt vikten av att studiebevaka".

Möte med programledning, UN1 etc. är i planeringsstadiet.

Vi har fått in intressenter till funktionärsposter (bland annat ny Världsmästare) som kommer röstas in på nästa möte.

Jag har påbörjat mitt policy/riktlinje-skrivande. I nuläget är pluggfiks-riktlinjerna färdiga, nästa dokument är riktlinjer för srd-ordförande, jämlikhetsombud samt världsmästare. Har sporadisk kontakt med föregående postinnehavare samt tagit del av kårens dokument/riktlinjer/handlingsplaner.

Raggat kursombud från kurser vars kursansvariga ej svarat på min kursombudsfrågning. Fortfarande få kursombud på sektionen. Kan inte lägga till kursombud för D1- och C1-kurserna förens nollan är registrerad på dsek.se!

Lund, dag som ovan

Alexander Theofanous  
SRD-ordförande



## **Propagandamästare, tillika Sekreterare**

Propagandamästeriet har fortsatt med sin dagliga verksamhet.

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm  
Propagandamästare, tillika Sekreterare

## **Skattmästeriet**

Fått en uppdatering på budgeten och fortsatt daglig verksamhet

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom  
Skattmästare

## **Cafémästeriet**

I veckan har caféet drivit rundor under luncherna och även återupptagit matservering i form av nachos och toast, dock så har matserveringen haft ett par motgångar i form av lokalblockning och folk som är snuviga.

Café har även fått in nya leveranser och blivit arga på Axfood för att de inte tog vår pant vid ordinarie tillfälle

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman  
Cafémästare



## **Industrimästeriet**

Inget att rapportera

Lund, dag som ovan

Adam Wigren  
Industrimästare

## **Källarmästeriet**

Har hjälp nollan bygga inför nolleldagen

Lund, dag som ovan

Fredrik Åkerberg  
Källarmästare

## **Programmästeriet**

Inget att rapportera

Lund, dag som ovan

Martin Gunnarsson  
Programmästare

## **Sexmästeriet**

Haft pub efter dragning och överphöshinderbana och sittning med M och A





Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson  
Sexmästare

## **Staben**

Stabat nollor

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland  
Øverphøs